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 Z Á P I S N I C A 

z rokovania Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne konaného dňa 11.02.2015 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Prítomní členovia: p. Eva Struhárová, JUDr. Martin Smolka, p. Martin Barčák 

 

Rokovanie viedla p. Eva Struhárová, predsedníčka komisie. 

 

Program:  

 

1. Príspevky neštátnym subjektom – grantový program – vyhlásenie dotačného kola 

Predkladá: Ing. Rastislav Masaryk 

 

2. Predĺženie nájomnej zmluvy 
Predkladá: Bc. Vladimíra Halienková 

 

3. Informácia o výsledku prešetrenia situácie p. Márie Slobodovej poslancami – 

členmi komisie 
Predkladá: p. Eva Struhárová 

 

4. Predloženie návrhu na obsadenie miest odborníkov v Komisii SV a VP pri MsZ v 

Trenčíne – vyjadrenie členov komisie k návrhu (poslancov)  

Predkladá: p.  Eva Struhárová 

 

5. Predstavenie a prehliadka zariadenia opatrovateľskej služby 

Predkladá: Mgr. Ladislav Pavlík 

 

6. a/ Informácia k organizačnej štruktúre Sociálnych služieb mesta Trenčín, m.r.o., 

podľa jednotlivých zložiek – kapacita zariadení, počty zamestnancov 

b/   Predloženie Zriaďovacej listiny (príp. Štatútu) m.r.o.  

c/ Predloženie zámerov / koncepcie (plánu) súvisiacich s prestavbou v Zariadení 

pre seniorov na Lavičkovej ul. v TN a Zariadení OS na Piaristickej ul. v TN. 

Predkladá: Mgr. Ladislav Pavlík 

 

7. Rôzne 

 

 

K bodu 1. Príspevky neštátnym subjektom – grantový program – vyhlásenie dotačného   

                  kola 

 

Predložil: Ing. Rastislav Masaryk 

 

Členovia komisie vyjadrili nespokojnosť s tým, že na grantový program je v rozpočte 

vyčlenená nízka suma - 2 tis. € a ostatné finančné prostriedky v programe Príspevky 

neštátnym subjektom sú presne nalinkované. V budúcnosti budú žiadať, aby v rozpočte bola 

na grantový program vyčlenená vyššia suma. P. Barčák dodal, že nesúhlasia s takouto 
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štruktúrou, s takýmto schvaľovaním a v ďalšom rozpočtovom období chcú, aby návrh pred 

tvorbou rozpočtu robila aj komisia. 

 

Ing. Masaryk navrhol trojtýždňovú lehotu na prijímanie žiadostí o dotáciu, zároveň upozornil 

na problematickú prílohu potrebnú k žiadostiam – doklad z MVSR - potvrdenie o právnej 

subjektivite občianskych združení (žiadatelia zrejme nebudú schopní túto prílohu doručiť 

v termíne, nakoľko ministerstvo má 30 dní na vydanie dokladu). 

 

UZNESENIE č. 8 

Komisia počtom hlasov 3 za, z 3 prítomných členov komisie odporúča vyhlásenie 

dotačného kola na príspevky neštátnym subjektom – grantový program. Žiadosti s potrebnými 

prílohami je možné podávať do 11.03.2015 s tým, že doklad z MVSR o právnej subjektivite 

môže byť doložený dodatočne. 

 

 

K bodu 2. Predĺženie nájomnej zmluvy 

 

Predložila: Bc. Vladimíra Halienková 

 

Nájomníci: Emil Baláž ml. a manž. Alena Balážová 

 

UZNESENIE č. 9 

 

Komisia počtom hlasov 3 za, z 3 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

o predĺženie zmluvy  k 1 - izbovému bytu  č. 6 na ul. Kasárenská 1725/5A vo vlastníctve 

mesta Trenčín Emila Baláža ml. a manž. Aleny Balážovej vyhovieť na dobu určitú – 1 

rok, s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva zverejnená do 

31.03.2016 s podmienkou, že ku dňu prerokovávania opätovného predlžovania nájomnej 

zmluvy v Komisii sociálnych vecí a verejného poriadku budú mať uvedení nájomcovia 

vyrovnané všetky záväzky voči mestu, tzn., že budú mať uhradené nájomné a 

nedoplatky na komunálnom odpade. 

 

Členovia komisie požiadali Mgr. Beniačovú zistiť na útvare právnom, či je možné 

zakomponovať do nájomnej zmluvy splátkový kalendár na nedoplatok na komunálnom 

odpade. 

 

 

K bodu 3. Informácia o výsledku prešetrenia situácie p. Márie Slobodovej poslancami –     

                  členmi komisie 

 

Predložila: p. Eva Struhárová 

P. Struhárová uviedla, že spoločne s p. Barčákom a príslušníkom MsP – p. Galbavým 

vykonali návštevu p. Slobodovej na ul. Kasárenská, no v ubytovacom zariadení ju nezastihli. 

 

Mgr. Beniačová informovala, že p. Slobodová sa dostavila na ÚMM, s presťahovaním do 

menšieho 1- izbového ubytovacieho zariadenia nesúhlasí, nakoľko by mala problémy so 

susedmi, taktiež kategoricky odmietla umiestnenie do zariadenia sociálnych služieb, sľúbila, 
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že dlh na nájomnom bude splácať. Bola na ÚPSVR, snaží sa vybaviť dávku v HN, k čomu 

však potrebuje predložiť platnú nájomnú zmluvu. 

 

UZNESENIE č. 10 

 

Komisia počtom hlasov 3 za, z 3 prítomných členov komisie odporúča prerokovanie 

žiadosti o predĺženie Zmluvy o ubytovaní k 2- izbovému ubytovaciemu zariadeniu  č. 21 na 

ul. Kasárenská 1725/5A vo vlastníctve mesta Trenčín Márie Slobodovej odložiť na 

nasledujúce zasadnutie Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku s tým, že Mgr. 

Beniačová v spolupráci s útvarom právnym preverí, či je možné uvoľniť 1-izbové 

ubytovacie zariadenie č. 17 po p. Počiatkovej a p. Slobodovú tam presťahovať. 

 

 

K bodu 4. Predloženie návrhu na obsadenie miest odborníkov v Komisii SV a VP pri    

                  MsZ v Trenčíne – vyjadrenie členov komisie k návrhu (poslancov)  

 

Predložila: p. Eva Struhárová 

P. Struhárová predložila návrh obsadiť miesto odborníka v komisii JUDr. Ivanou 

Hudecovou, ktorá v súčasnosti pôsobí ako riaditeľka zariadenia REFUGIUM, n.o. P. 

Struhárová informovala o pracovných skúsenostiach JUDr. Hudecovej. 

 

UZNESENIE č. 11 

 

Komisia počtom hlasov 3 za, z 3 prítomných členov komisie odporúča schváliť ako 

odborníka do Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku JUDr. Ivanu Hudecovú – 

riaditeľku zariadenia REFUGIUM, n.o. 

 

 

K bodu 5. Predstavenie a prehliadka zariadenia opatrovateľskej služby 

 

Predložil: Mgr. Ladislav Pavlík 

 

Mgr. Pavlík a Mgr. Bučková previedli prítomných zariadením opatrovateľskej služby 

a poskytli informácie o fungovaní zariadenia. 

 

Komisia zobrala na vedomie. K tomuto bodu nebolo prijaté žiadne uznesenie. 

 

 

K bodu 6. a/ Informácia k organizačnej štruktúre Sociálnych služieb mesta Trenčín,     

                  m.r.o., podľa jednotlivých zložiek – kapacita zariadení, počty zamestnancov 

      b/   Predloženie Zriaďovacej listiny (príp. Štatútu) m.r.o.  

      c/ Predloženie zámerov / koncepcie (plánu) súvisiacich s prestavbou     

      v Zariadení pre seniorov na Lavičkovej ul. v TN a Zariadení OS na    

      Piaristickej ul. v TN 

 

Predložil: Mgr. Ladislav Pavlík 
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Mgr. Pavlík informoval o organizačnej štruktúre SSmT, m.r.o., o zariadeniach, ktoré patria 

pod SSmT, m.r.o. (Zariadenie pre seniorov, Zariadenie opatrovateľskej služby, nocľaháreň, 

detské jasle), o sociálnom šatníku, o spolupráci s rádom maltézskych rytierov, o fungovaní 

nocľahárne. Taktiež predložil Zriaďovaciu listinu SSmT, m.r.o. a informoval o zámeroch 

súvisiacich s prestavbou v Zps a ZOS – dokončenie úprav 1. poschodia pre imobilných 

klientov v ZpS na ul. Lavičková, modernizácia - rekonštrukcia kúpeľní v ZOS na ul. 

Piaristická, zvyšovanie štandardu pre klientov.  

 

Komisia zobrala na vedomie. K tomuto bodu nebolo prijaté žiadne uznesenie. 

 

K bodu 7. Rôzne 

 

V tomto bode prebehla diskusia ohľadne projektu EÚ, ktorého garantom je Mgr. 

Renáta Kaščáková (poslankyňa TSK) za mesto Trenčín v rámci TSK. Členovia komisie sa 

zaujímali o koncepciu a riešenie sociálnej problematiky mesta do budúcna. Zaujímali sa o to, 

aké budú zámery mesta po získaní  budovy od Dukly na Štefánikovej ulici. Členovia komisie 

si stanovili za úlohu zistiť informácie súvisiace s plánmi ohľadom rozširovania 

poskytovaných sociálnych služieb v meste v prípade  získania tejto budovy na sociálne účely. 

 

Prebehla diskusia i ohľadom zariadenia soc. služieb – nocľaháreň. P. Struhárová 

poukázala na nedostatočnú kapacitu nocľahárne, a taktiež na potrebu prevádzkovania 

nocľahárne počas celého roka a nie iba počas 5-tich zimných mesiacov. Z tohto dôvodu je 

potrebné aj príspevok od štátu (z MPSVR SR) žiadať na celý rok, a to už v auguste – 

septembri.    

 

Na záver p. Struhárová, predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a 

ukončila zasadnutie Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku.  

 

 

 

              Eva Struhárová v.r. 

                      predsedníčka komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala:  

Mgr. Zuzana Marcinátová, garant komisie, 

dňa 16.02.2015 


